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·  NS Reisplanner, dd. 19 september 2013. 
·  Bedieningstijden van sluizen en bruggen. 
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4. Splitsing is wel een potentiële bron van zogeheten afstemmingsschade: als de ene partij zijn eigen 

belang nastreeft, kan dat bij de andere partij tot schade leiden. Zo liet NS zijn nieuwe 
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5. In mei van dit jaar verscheen een rapport van een onderzoekscommissie onder leiding van sir Roy 
McNulty in opdracht van het Britse ministerie van Transport en het Office of Rail Regulation, dat harde 
noten kraakt over het geprivatiseerde Britse spoor. De kosten liggen namelijk 30 % boven 
het Europese gemiddelde. 
 

6. Het weer op één lijn brengen van uiteenlopende deelbelangen is geen sinecure, maar om te beginnen 
kan een werkbezoek aan Zwitserland en Japan nieuwe inzichten verschaffen – 
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A. 01-10-2011 Prof.dr. Sweder van Wijnbergen m.b.t.de splitsing van NS.                                                   

“Ja, de scheiding is een weeffout. Het is een goed idee om dat terug te draaien. Sommige dingen kun je 
beter  binnen een bedrijf regelen dan tussen bedrijven . De overheid heeft het dubbel stupide gedaan , 
want NS is ook nog een structuurvennootschap, waar de staat helemaal geen controle over heeft.”   

B. 30-01-2014 Jaap Bierman. ‘Adviseur bepleit fusie NS en Prorail ‘                                                              
Om de aanhoudende problemen op het spoor op te lossen moet de scheiding tussen NS en ProRail 
ongedaan worden gemaakt. 

C. 01-02-2014 Marc Chavannes De Kamer haalt zelf de overheid overhoop                                            
Deze week lekte via de Volkskrant  een doorwrochte notitie uit van  de onafhankelijke adviseur 
Bierman die op verzoek van NS en ProRail onderzocht hoe die twee opgesplitste delen van de oude NS 
het beste kunnen samenwerken. De notitie beschrijft kalm en zonder adviesluchtbellen dat in de huidige 
en te verwachten omstandigheden echte openstelling van de markt voor personen -vervoer per spoor 
over de grote lijnen niet is te verwachten. Daarom kunnen de vervoers-  en infrastructuurbedrijven het 
beste gezamenlijk worden geleid. Of daar een totale reïntegratie voor nodig is, of dat één directie daar 
genoeg voor is, dat laat Bierman aan betrokkenen over. In de NS-top zijn alvast twee vacatures gevallen 
door vertrek van twee directeuren. Dat scheelt gedoe. 

D. 24-07-2013 Kop m.b.t. de Betuwelijn.                                                                                             
Financiering Duitse deel Betuwelijn rond,  1,5 miljard voor spoor. 

E. 14-01-2014 Kop m.b.t. bovenstaand punt D.                                                                                                
Treinen met gevaarlijke stoffen vaker over passagiersnetwerk. 

F. 16-01-2014 PvdA-leider Diederik Samson m.b.t. veiligheid in Groningen.                                             
Geld mag geen rol spelen als het gaat om veiligheid. Ik vind veiligheid een basisrecht.      

G. 10-02-2014 Commentaar m.b t. Bescherming burgers.                                                                              
Eind november kreeg minister Kamp een beknopt briefje van het College voor de Rechten van de Mens, 
waarin de regering eraan werd herinnerd dat volgens standaard Europese jurisprudentie de burger 
recht heeft op veiligheid, gezondheid en “respect voor het familie- of gezinsleven en zijn woning”. 
En dat de overheid een “positieve verplichting” heeft om die te beschermen. 

�
@��!	�)��)�

I.  Organisatie van het spoor .                                                                                                                                
De  malaise op het spoor is grotendeels het gevolg van de huidge organisatievorm.                               
De uitspraken van oud-minister Peijs, punt 1 en 25 uit het parlementair onderzoek,  zijn politiek correct 
maar betekenen in goed Nederlands:  dat hebben we verkeerd gedaan !                                                                                           
De citaten 1t/m 6 uit De Ingenieur  en de citaten A t/m C uit de NRC  en punt 24 uit het parlementair 
onderzoek  bepleiten in feite allemaal de Duitse of de Zwitserse organisatievorm. Eerst dan kan een 
behoorlijke langetermijnvisie (punt 10 en 13 uit het parlementair onderzoek) voor het spoor worden 
ontwikkeld. Het is dan wel zaak dat de President-Directeur (of hoe die ook mag heten)  van de nieuwe 
organisatie, naast bestuurlijke kwaliteiten, ook een technische achtergrond heeft .   

II.  Onderhoud van het spoor.                                                                                                                                                    
Uit het parlementair onderzoek (punt  5 t/m 9,  11,  12,  en 23) blijkt dat het onderhoud van het spoor 
beneden de maat is en de minister,  zonder de kamer daarover deugdelijk te informeren, met grote bedragen 
heeft geschoven   (punt 2 en 3, 15 t/m 17).  Dit alles heeft ernstige gevolgen voor de kwaliteit en de 
veiligheid van het spoor. Tegengestelde belangen kunnen in een nieuwe organisatie vermeden worden. Zie 
ook citaat 4 uit De Ingenieur . De bezuinigingen op onderhoud zijn trouwens  al stiekem eerder ingezet. In 
1989! werd naar aanleiding van een drietal ontsporingen vastgesteld dat de revisie van lagers van 
goederenwagons verschoven was van vier naar tien jaar.   

III.  Veiligheid m.b.t. het spoor.                                                                                                                                  
Ook met de veiligheid is het belabberd gesteld. Door de deels tegenstrijdige belangen van NS en ProRail 
wordt niet ingezet op optimale veiligheid, zoals de invoering van ERTMS/ETCS (punt 4, 14, en 19t/m22 
van het parlementair onderzoek en het artikel in De Ingenieur ). Verder investeren in ATB is weggegooid 
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geld  (zie punt 22 van het parlementair onderzoek). De ongelukken op het spoor tonen aan dat er flink wat 
valt te verbeteren (zie bloemlezing).                                                                                                                
De Adviesraad Gevaarlijke Stoffen  (AGS, die helaas is opgeheven)  heeft  in het rapport 
Risicoberekeningen volgens voorschrift: een ritueel voor vergunningverlening, april 2010, vastgesteld dat 
de risicoberekeningen  omgevingsrisico’s tekortschieten. In februari 2011 is Prof.dr.ir. J.M.G.Kerstens 
(destijds voorzitter AGS)  in Eindhoven bezocht om  dit te verifiëren.                                                                                             
De meeste passagierslijnen zijn niet geschikt, en niet geschikt te maken, voor zwaar en gevaarlijk 
goederentransport. PHS-GON en de daarbij behorende dure MER-studies kunnen dus naar de prullenbak 
worden verwezen. Weggegooid geld!   (zie ook punt 22 van het parlemetair onderzoek).   Naast de geluids- 
en trillingshinder, alsmede schade aan huizen en gebouwen, zijn de risico’s van het vervoer van gevaarlijke 
stoffen over passagierslijnen niet aanvaardbaar. Ook niet als een woordvoerder van het ministerie van I&M  
benadrukt dat spoorvervoer  in Nederland binnen de wettelijke afspraken voor gevaarlijke  stoffen blijft (zie 
ook citaat E uit de NRC). De destijds berekende risicoplafonds  schieten te kort en suggereren een 
schijnveiligheid.                                                                                                                                              
Met betrekking tot de veiligheid dient PvdA-leider Diederik Samson  de staatssecretaris er van te overtuigen 
geld vrij te maken voor het leefmilieu en de veiligheid van mensen die in de nabijheid van het spoor wonen  
( citaat F NRC) .  Mocht hem dat niet lukken, dan kan een goede advocaat wellicht, namens alle inwoners 
langs de bedreigde spoorlijnen, bij het Hof in Straatsburg  de “positieve verplichting” van de overheid 
afdwingen  (citaat G NRC).   Het kan niet zo zijn dat voor mensen die in de nabijheid van een “gewoon” 
spoor wonen, andere veiligheids- en risicocriteria van toepassing zijn dan voor mensen langs de 
Betuwelijn.  Volgens PvdA-leider Diederik Samson mag geld geen rol spelen als het gaat om veiligheid  
(zie F) 
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